
Vragen Beter Voor Rijswijk Forum Samenleving donderdag 12 september 2019 

 IB 19076 / 77: U geeft aan dat de Van Zweedenzaal sterk verouderd is en niet groot genoeg 
om het volledige bewegingsonderwijs van de vier scholen te huisvesten. Daarnaast geeft u 
aan dat deze locatie financieel, stedenbouwkundig, parkeer technisch en sporttechnisch niet 
wenselijk is. Waarom is dit niet wenselijk? Is er al gekeken naar een bescheiden renovatie van 
de Van Zweedenzaal? Is er al onderzocht wat de eventuele kosten zouden zijn van een 
bescheiden renovatie?

 RA 19055: Met belangstelling heb ik de brief van Don Bosco gelezen waarin men vraagt voor 
een extra subsidie van 16.000,- om de ontstane gaten op te vullen. Beter voor Rijswijk 
ontvangt regelmatig signalen dat het een in- en uitloop is van bestuursleden. Kan de 
wethouder vertellen hoeveel Rijswijkse kinderen maken er gebruik van de activiteiten en waar 
komen deze kinderen vandaan? Is een organisatie als Don Bosco nog wel van deze tijd? Don 
Bosco weet tegen een kleine bijdrage per deelnemer vrijwel iedere activiteit gevuld te krijgen. 
Er zijn binnen Rijswijk volop mogelijkheden in sport, dans, muziek en spel. Veelal via 
verenigingen. Het merendeel aan welzijnsactiviteiten via Stichting Rijswijk Welzijn die met 
moeite de jeugdactiviteiten gevuld krijgt en bij voorkeur de zaterdag en zondag negeert voor 
het invullen van activiteiten. Zou Don Bosco een deel van de activiteiten met bijbehorende 
subsidie kunnen overnemen?


